
 

 
Geacht College, 

 

Op grond van artikel 35 van het regelement van orde van de raad hebben wij de volgende vragen 

over tarief afvalwerking Twence. 

Tijdens de begrotingsbehandeling van begroting 2023 en 2024 zijn wij als Dinkellandse VVD kritisch 

geweest over de toename van de lokale lasten en dan met name het tarief voor de 

afvalstoffenheffing. Wij zijn dan ook van mening dat de Dividend van Twence ten gunste moet komen 

van de afvalstoffen heffing. Wij willen als Dinkellandse VVD de lokale lasten voor de inwoner zo laag 

mogelijk hebben en willen dan ook een eerlijk (belasting)tarief voor onze inwoner. 

In de Tubantia van 22-12-2023 lazen wij het volgende: Twentse inwoners betalen hoofdprijs voor 

afvalverwerking, terwijl Gelderse buren een spotgoedkoop contract binnenhalen. 

In het genoemde artikel lijkt het dat het marktconforme tarief fors is veranderd. Hierdoor betalen de 

inwoners van de gemeente Dinkelland in onze ogen teveel. Dit omdat de inwoners wel de lasten 

krijgen van het hoge niet marktconform tarief wat we nu betalen maar niet “genieten” van de 

voordelen omdat (hoge) dividend wat wordt uitgekeerd niet direct via de afvalstoffenheffing bij de 

inwoner terecht komt.  

Wij hebben als Dinkellandse VVD hier een paar vragen over.  

 

1. Klopt dat het marktconforme tarief beduidend lager is dan het tarief wat de Twentse 

gemeente betalen. Dat het marktconforme tarief rond € 40 zit terwijl de Twentse gemeente € 

78 betalen?  

2. Over hoeveel tonnage afval gaat het waar verwerkingstarief van € 78 over betaald wordt? 

3. Wanneer worden de tarieven voor de Twentse gemeente (aandeelhouders) opnieuw 

vastgesteld? Is dat jaarlijks bij de ALV? Zo niet wanneer worden dan de tarieven vastgesteld. 

Is het College voornemens om dit in ieder geval te agenderen voor de eerstvolgende ALV? 

4. Is het College voornemens zolang de Twentse tarieven niet marktconform zijn om in de 

begroting 2025 het verschil tussen het marktconforme tarief en het tarief wat de Twentse 

gemeente betalen te compenseren? Dat dan het verschil tussen marktconform tarief en 

Twentse tarieven ten gunste van de afvalstoffenheffing komt (deel van de dividend komt dan 

dus ten gunste van de afvalstoffenheffing) zodat het tarief van de afvalstoffenheffing naar 

beneden gaat wat dan ten gunste komt van de inwoner. Zo nee, waarom niet? 

 

Tot zover de vragen over het tarief voor de afvalverwerking. 

Met vriendelijke groet, 

Dinkellandse VVD  


